
分享、誠信與永續的公司文化
人性化的公司架構與教育訓練
提供舒適整潔的住宿與用餐環境及定期
市區交通往返

Company culture of sharing, integrity, and
sustainability
Humanized company structure and
education training
Providing comfortable accommodation,
dining environment and regular 
 transportation to and from the city

有心為個人職涯規劃付出的「熱情」
不畏挑戰與尋求經驗累積的「決心」
願意體驗並接受異國文化的「勇氣」

"Passion" for personal career planning
and development
"Determination" to face challenges and
accumulate experience
"Courage" to experience and embrace
foreign cultures

        

英語或越南語程度中等以上 
擅長溝通協調，具工作韌性
強烈學習心，願深耕發展

Intermediate or higher level in 

Good communication and 

Strong learning mindset

 　  English/Vietnamese 

　   coordination skills with work 
　   resilience

　   and willingness for long-term    
  　 development

力新生代
  耀你未來

【旭榮集團海內外據點擴大招募】
【New Wide Group Domestic and Overseas Recruitment Plan】

旭
榮

人力銀行，查看職缺
View job vacancies

業務儲備幹部
Sales MA

行政儲備幹部
Administrative MA

生產儲備幹部
Production MA

1. 協助主管處理報表數據等資料
 ＊熟悉微軟文書處理工具如Excel, Word, PPT等
2. 跨部門溝通協調
3. 行政後勤部門規劃與執行作業
1. Assist the supervisor in handling report data and other information.
 ＊Familiar with Microsoft tools such as Excel, Word, PowerPoint, etc.
2. Communicate and coordinate across departments.
3. Do Administrative planning and execution.

1. 客戶聯繫服務、詢報價與回覆客戶問題
2. 訂單控管與樣衣/樣布追蹤管理
3. 處理廠務、品管等範疇工作
4. 綜合分析產能資訊與有效溝通協調
1. Customers contact and service, dealing with inquiry, quotation and 
    questions from cutomers
2. Order management and tracking of fabric/clothes samples
3. Handling onsite issues, quality control, etc. 
4. Comprehensive analysis of production capacity information, effective 
    communication and coordination

1. 學習針織面料或成衣生產工藝
2. 協助管理生產交期、進度、品質掌控與異常改善
3. 前期定崗學習，後續配合部門安排，至現場各工段輪崗培訓
1. Learn knitting fabric or garment production knowledge and techniques.
2. Manage production lead times, schedules, quality control, and abnormal 
     improvements. 
3. First learn in designated departments, later receive rotational training. 

崗位名稱
JOB TITLE

工作內容
JOB DESCRIPTION

地點
LOCATION

台北
越南
柬埔寨
Taipei

Vietnam
Cambodia

越南
柬埔寨
Vietnam

Cambodia



1975 年，旭榮集團母公司旭寬企業股份有限公司於台灣創立。秉持著“環保、節能、最適化”
的經營使命，經過四十多年的辛勤耕耘和海外擴展，如今已從一家中小型企業，躍升成為橫跨

紡織貿易、染整織造、成衣生產、策略聯盟四大事業體的大型集團。

旭榮集團不只固守於傳統製造業的角色，而是以製造服務業的角度重新定義企業屬性，不斷精

進、優化紡織新素材到新加工之過程，亦將多年生產實務經驗及世界最新時尚趨勢結合，堅守

每年開發新布樣達三千多種以上。持續強化創新與研發技術，是旭榮創造差異化競爭優勢的核

心能力，更是推動旭榮成為綠色智能供應鏈的領導者。

New Wide Enterprises Co. Ltd., the parent company of New Wide Group, was established in 1975
in Taiwan. Through more than 40 years of effort and our business mission “ecology, conservation
and optimization,” we have grown into a global enterprise of four business groups- Knitting
Trade, Knitting and Dyeing Supply Chain, Garment& Trade, and Strategic Alliance.
New Wide not only sticks to the role of traditional manufacturing, but also redefines the
corporate attributes from the perspective of manufacturing service industry. We continuously
improve and optimize the process from textile new materials to new processing. Besides, we
combine years of production experience with the latest fashion trends in the world, adhering to
the development of more than 3,000 new fabric samples every year. Continuously strengthening
our innovation and R&D skills is the core ability enabling us to create the advantage in
competitive differentiation. It also drives New Wide to pioneer a greener, smarter supply chain.

集團官方網站 集團官方FB 集團官方微信
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